
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 11. december 2023 
Glentevej afdeling 6 

 
 
Forud for bestyrelsesmødet var der åbent for beboerne, i tidsrummet kl. 19.00-19.30, desværre 
mødte ingen op. 
 
 
 
Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand 
Niels Christian Skov, næstformand 
Mette Rasmussen, kasserer, sekretær & referent 
Frank Kofoed Sørensen    
Christian Andersen 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
 
1.   Velkomst & godkendelse af dagsorden 
2.   Åbne bestyrelsesmøder i 2024 
3.   Opfølgning på skraldespandsstativer 
4.   Optegnelser af haver og status på hæk 
5.   Opfølgning på Tysklandstur  
6.   Opfølgning på isolering  
7.   Næste møde 
8.   Evt. 
 
 
Velkomst & godkendelse af dagsorden  
Næstformanden bød velkommen, da formanden var forsinket.  
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Åbne bestyrelsesmøder i 2024  
Det blev besluttet, at der i lige måneder (februar, april, juni, august) vil være åben for beboerne, 
forud for bestyrelsesmøderne. Derudover besluttede bestyrelsen, at der vil blive sendt 
information ud, for hver gang der er åbent for beboere. 
 
Opfølgning på skraldespandsstativer 
Bestyrelsen har indhentet tilbud på skraldespandsstativer, men er enige om at der skal indhentes 
yderligere tilbud, inden næste bestyrelsesmøde. 
 
Optegnelser af haver og status på hæk 
I januar går bestyrelsen i gang med optegnelser af haverne for hvert enkelt hus.  
Der vil blive sendt information ud til beboerne, så det kan aftales hvornår vi kommer forbi. 
I den forbindelse vil bestyrelsen også gerne høre hvordan det går med hækken i de enkelte haver.  



Opfølgning på Tysklandstur 
Tysklandsturen er vel overstået. 24 beboere og 13 gæster deltog i turen, hvilket bestyrelsen 
betragter som en succes. 
 
Opfølgning på isolering 
Lander & Co. er færdige med isolere.  
Flere beboere har givet positive tilbagemeldinger, og flere mærker en tydelig forskel i deres 
lejligheder. Overordnet har der været stor tilfredshed med Lander & Co., selvom flere beboere 
synes deres oprydning udendørs var lidt mangelfuld.  
 
Næste møde 
Næste bestyrelsesmøde er den 8. januar 2024, kl. 19.00 
 
Evt. 
Flere forskellige emner blev drøftet, herunder julebelysning.  
 
Mange beboere har julebelysning på deres terrasser, franske altaner og i deres haver. Det er så 
hyggeligt det er i den her mørke tid, og flere fra bestyrelsen har beundret det. 
 
Bestyrelsen vil gerne ønske alle en rigtig god jul. 


